

Date _____ التاريخ _____

To _____ إلى
The Manager مدير
First Abu Dhabi Bank PJSC بنك أبوظبي الأول (شركة مساهمة عامة)

Company Name:	اسم الشركة:
Account Name:	رقم الحساب:

We hereby authorise you to deliver to the following persons against their signatures; items of letter of credit, statements of accounts, cheque books, returned cheques and documents under letter of credit; relating to my/our account.

بهذا نخولكم بتسليم الأشخاص التالية أسماؤهم جميع المستندات أو الكفالات المصرفية، ونسخ من خطابات الاعتماد، وكشوفات الحساب، ودفاتر الشيكات المرتجعة، والوثائق ذات الصلة بخطابات الاعتماد وغيرها من المستندات الخاصة بالحساب اعلاه.

Name الإسم	ID No. and Type رقم الهوية	Signature التوقيع

This authority does not imply that our above Representatives have the authority to operate the account nor are they authorised to commit our company in any way.

علماً بأن هذا التفويض لا يعني أن لمدوبينا المذكورين اعلاه الحق في تشغيل الحساب أو الحق في تحميل الشركة أية التزامات تجاه الغير.

This authority is valid until you receive written cancellation/notification from us.

يظل هذا التفويض ساري المفعول ما لم أقم / نقوم بإلغائه و اخطاركم كتابياً بذلك.

Faithfully,

المخلص،

Authorised Signature

المخول بالتوقيع